
Listina prítomných členov na zasadnutí Správnej rady Neziskovej organizácie
Anny Vydrovej, h.O., lčo: sogqzLg7, so sídtom v Slovenskej repubtike, čst.

Armády 6,934oL Levice, zapísaná v registri neziskovrých organizácii okresného
súdu Nitra

konanom dňa 27.8.202Ĺ o Ĺ7.oo hod. v sídle neziskovej organizácie

Prítomní:

L. Zakladateľka a členka správnej rady - lng. Andrea Vydrovó, trvale bytom: Tyršova č.9 Levice,
nar.: 30.6.1976, rodné číslo: 76563o/6768

2. Riaditeľ - Branislav Vydra, trvale bytom: Tyršova č.9 Levĺce, nar.: 4.4.1975, rodné číslo:
7so4o4l6704

3. Revízor - Lucia Solčiansko, Zdenka Nejedlého č.20 Levice, nar': 28.8.L995, rodné číslo:
955828/7O73

overil: revízor (Lucia Solčionsko), Zapisovateľ

Podpisy členov správnej rady:

V Leviciach , dňa 27.8.2o2I

1. lng. Andrea Vydrová ,l

2 Branislav Vydra
n_ _{r_

3 Lucia Solčianska -0ĺ\Ž



zÁpIsNIcA
Zo zasadnutia správnej rady

Neziskovej organizácie Anny Vydrovej, ICo: 5o842t37
Dňa 27.8.2o2L o 17.o0 hod. v síd!e neziskovej organizácie.

Prítomní: podl'a priloženej prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie, prehl'ad programu
2. Správa o činnosti a plnení stanovených cielbv
3. Správa o hospodárení za predchádzajúci rok
4. Kontrola výročnej správy
5. Schválenie plánovaných činností na nasledujúci rok
6. Schválenĺe rozpočtu pre nadchádzajúce projekty
7. ohrozenie projektov pre pandemickú situáciu
B. Zhodnotenie podujatia Augustový večer
9. Diskusia
I0.Záver

K bodu 1: Otvorenie, prehl'ad programu

Riaditel' Branislav Vydra privítal prítomných a v úvode ich
zasadnutia správnej rady.

oboznámil s programom

K bodu 2: Správa o činnosti a plnení stanovených cielbv

Správa o činnosti a plnení stanovených cielbv je doložená k zápisnici o zasadnutí
správnej rady.

K bodu 3: Správa o hospodárení za predchádzajúci rok

Revízor Lucia Solčianska predložila súhrn príjmov a nákladov spojených s činnosťou
neziskovej organizácie za rok 2o2o. Podala správu o hospodárení neziskovej organizácie
za rok 2020.

K bodu 4: Kontrola výročnej správy

Riaditel'Branislav Vydra predložil výročnú správu neziskovej organizácie za rok 2o2o.
Výročná správa bola skontrolovaná revízorom a následne z nej bola spravená kópia,
ktorá sa bude uschovávať po dobu troch rokov. originál výročnej správy bude dodatočne
dodaný členke správnej rady Ing. Eve Turianovej, ktorá sa nemohla osobne zúčastniť
zasadnutia. Výročná správa už bola nahraná do regĺstra účtovných závierok a bola ja
skontrolovaná pani Turianovou.

K bodu 5: Schválenie plánovaných činností na nasledujúci rok

Schválenĺe plánovaných činností na nasledujúci rok je doložené k zápisnici o zasadnutí
správnej rady.

K bodu 6: Schválenie rozpočtu pre nadchádzajúce projekty

Revízor predložĺl rozpočet pre nasledujúci rok a spoločne s riaditelbm a zakladatelkou
prerozdelili finančné prostriedky pre konkrétne projekty plánované v budúcom roku.



K bodu 7: ohrozenie projektov pre pandemickú situáciu

Dozorná rada a riaditel'oboznámilĺ členom správnej rady o projektoch, ktoré sa kvôli
koronavírusu tento rok nemohli uskutočnĺť a presunú sa na d'alší rok.

K bodu 8: Zhodnotenie podu jatia Augustový večer

Revízor predostrel ostatným členom finančný rozpočet podujatia. Na túto akciu bola
získaná dotácia od nadácie ZSE a mesta Levice. No od mesta Levice získala na
tohtoročné podujatie dotáciu vo výške 5O0 eur. Z tejto dotácie bude vyplatený prenájom
amfiteátru na hrade a faktúra od TK múzea, d'alej forma propagácie podujatia ako
vysielacia relácia v mestskom rozhlase a výlep plagátov MSKS Levice. Z dotácie od
nadácie ZSE boli finančné prostrĺedky podl'a zmluvy použité na hudobného hosťa,
propagáciu podujatĺa formou reklamy v spoločnostĺ INFokanál Levice a na zaplatenie
fotografa a kameramana. Revízor má na starosti úhrady faktúr a doloženie dokladov
k daným dotácĺám. Riaditel'No zhodnotil plusy a mínusy podujatia, z ktorých bude
možné poučiť sa do budúcich akcií.

K bodu 9: Dĺskusĺa

Do diskusie sa zapojilĺ všetci prítomní. Diskusia prebehla bez sporov a každý vyjadril
názor k určitému problému resp. téme.

Pri diskusii sa robil rozbor webovej, facebookovej a instagramovej stránky' Navrhli sa
vylepšenia a odstránenia nedostatkov. V súvislosti so zápisom neziskovej organizácie
Anny Vydrovej do zoznamu prijímatelbv 2o/o z dane sa diskutovalo o tejto téme.
Rovnako sa diskutovalo aj o získaní dotácií a o ich dälšom získaní či téme projektov.

K bodu Lo: Záver

Riaditel'neziskovej organizácie Anny Vydrovej pod'akoval prítomným za účasť
a zasadnutĺe správnej rady ukončil.

Všetky tlačivá aj zápĺsky zo zasadnutia boli preposlané a tlmočené nezúčastneným
členom správnej rady.

V Leviciach dňa 27.B.2o27 podpis zapĺsovatel'a (Lucia So anska)


